
 

Referat bestyrelsesmøde  

3. august 2021 

Hos Bent 

 
 

 

Fremmødte: Bent, Bruno, Allan, Søren og Nina 

 

Bent orienterede kort om siden sidst. 

 

HH45 skelpæl mangler, ejer sørger for at sætte ny 

 

Arbejdsdag den 7.august. Opslag på Facebook ( også på alt tilladt) 

 

Det blev besluttet, at vi entrerer med ekstern maler for at male klatre- og gyngestativ på 

fællesarealet. 

 

Hyggedag den 14.august. Opslag på Facebook omkring tid og sted. 

 

Bruno gennemgik vedligeholdelsen af grønne arealer, belysningen, status på veje og stier. 

Det er aftalt, at der indhentes tilbud på asfalt, således at vi hensætter midler i 

overensstemmelse hermed. Forslag kommer på generalforsamling. Der skal endvidere 

indhentes forslag til udskiftning af gadelyset til LED-belysning, dog skal vi bruge indkøbte 

pærer først. 

 

Søren gennemgik status for foreningens økonomi. 

 

Nina orienterede om, nye ejere på HH 30 og 32. Vi følger stadig GDPR. 

Grundejerforeningens hjemmeside er ved at være oppe at køre, www.jhhuse.dk , således 

at vi kan henvise alle til at hente diverse referater samt lokalplanen her. 

 

Allan orienterede om, at der ikke kan udleveres liste med lejere til Dan Ravn Rasmussen, 

HH 24, som der havde været talt om, netop på grund af GDPR, samt arbejdet i at 

vedligeholde disse. 

 

Generalforsamling er aftalt til 22. marts 2022 kl. 19.30, lokale følger. 

 

Eventuelt: 

 

Næste bestyrelsesmøde den 2. november 2021 kl. 19.30 hos Bent 

http://www.jhhuse.dk/

